
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И КУЛТУРНО

МН1 ГООБР !ИЕ

ПРОТОКОЛ №17 

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 11.09.2024 г.
от 11:00 часа в Зала V, ет. 5, ул. „Московска" №33

Днес, 11.09.2024 г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие. Заседанието беше 
открито от г-н Мирослав Боршош — председател на ПК по ОКНКМ. При 
направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 /десет/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Д. 
Стаматов, г-н Ст. Спасов и г-н Е. Савов се присъединиха след проверката на 
кворума.

Г-н М. Боршош докладва проекта за дневен ред на заседанието.
Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 10 /десет/ гласа "за".

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване на дневния ред:
1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов —

10. Еньо Савов —

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виаелов за

13. Стефан Спасов -- 1/23



По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-3202-[3] / 10.07.2024 г. относно именуване на 

безименна улица в с. Кривина, район „Панчарево" с името „Кривинска поляна" с 
вносител Е. Алексиева — кмет на район „Панчарево" и становище с вх.№ СОА24- 
ВК08-3202-[4]/19.07.2024 г. от Яна Генова, зам.-кмет на Столична община

Г-н Г. Борисов предложи в проекта на решение да се добави изписването на 
наименованието на улицата при транслитерация.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 
предложения проект на решение:
1.1. В края на т. 1 се добавя текстът „с изписване при 

транслитерация "Кгмпзка ро1уапа".
Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по т. 1 от днеВния ред:
1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов —

10. Еньо Савов --

11. Ивайло Костааинов за

12. Иван Виоелов за

13. Стефан Спасов —
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По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК08-9272 / 27.06.2024 от Евгения Алексиева, кмет на 

район „Панчарево" относно: Именуване на безименна улица в с. Лозен - район 
„Панчарево" - Столична община, с името „Горска"

Оттеглен от вносителя с писмо с рег.№СОА24-ВК08-9272-[3] /10.09.2024г

По т.З от дневния ред:
Доклад с 6х.№ СОА24-ВК08-Ю554 / 22.07.2024 от Момчил Даскалов, кмет на 

район „Сердика" относно: Откриване на процедура за провеждане на публично 
оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти , представляващи част от 
имоти - публична общинска собственост , за осъществяване на ученическо 
столово хранене в общински училища, находящи се на територията на Столична 
община -район „Сердика" и становище с вх.№ СОА24-ВК08-Ю554-[1] / 21.08.2024 
от Иван Василев, зам.-кмет на Столична община.

Г-н Д. Стаматов отправи питане кое налага толкова закъснялото внасяне 
на този доклад и поставяне в опасност на шест училища да останат извън 
Законовия регламент. Също така обърна внимание, че докладът се отнася за 
несъществуващи обекти поради факта, че СОУ не съществуват вече.

Г-н М. Боршош подложи на гласуване доклада с предложение абревиатурата 
СОУ да се замени със СУ както и с оглед на предложенията за изм. в становището 
на И. Василев, зам.-кмет на Столична община.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изменения в 

проекта на решение:
1.1. Т. 2 добива следната редакция: "Възлага на кмета на Столична община 

да издаде заповед за откриване на процедурата по провеждане на публично 
оповестения конкурс, с която да делегира правото за провеждане на същия от 
кмета на район „Сердика", както и възможността по негова преценка да възложи 
провеждането му от директорите на съответните училища."

1.2. На всички места в проекта на решение, абревиатурата „СОУ" да се
Замени със „СУ".

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:

1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян за
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5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костааинов за

12. Иван Виаелов за

13. Стефан Спасов за

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към СОА24-У321-2616-[1] / 15.07.2024 от Мирослав Боршош, 

Бойко Димитров, Цветелина Симеонова-Заркин — общински съветници относно: 
Изграждане на монументално-декоративен елемент бюст-паметник на Петко 
Каравелов в УПИ I, ЗА УЧИЛИЩЕ; кв. 12, местност Дървеница, район „Студентски".

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:

1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костааинов за

12. Иван Виаелов за 4/23



По т.5 от дневния ред:

13. Стефан Спасов —

Доклад с вх.№ Към С0А24-ВК66-2723-[4] / 02.08.2024 от Мирослав Боршош 
- общински съветник относно: Поставяне на паметна плоча на оперното дуо 
Христина Морфова и Людмила Прокопова върху фасадата на жилищен блок, 
находящ се на ул. Тенерал Паренсов" №29.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:

1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заркин за

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костадинов за

12. Иван Виоелов за

13. Стефан Спасов --

По т.в от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-7278 / 23.08.2024 от Илиян Павлов, зам.-кмет на 

СО, Иван Таков, Андрей Зографски - общински съветници относно: Подобряване 
на системата на градски транспорт чрез подобрения и оптимизации, 
включително и до планината Витоша с промяна на експлоатацията на автобусна 
линия 63

Инж. Илиян Павлов информира ПК, че докладът цели подобряване и 
оптимизация на линии с общ характер, които са пускани като експериментални.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:5/23



1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред:

1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

в. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Гергин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов за

13. Стефан Спасов за

По т.7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към СОА23-НЦ62-894-[2] / 05.09.2024 от Васил Терзиев, кмет 

на СО, Цветомир Петров, председател на СОС, Мирослав Боршош, председател на 
ПКОКНКМ, Адриана Попова, вр.и.д. секретар на СО относно: Удостояване със 
Званието „Почетен гражданин на София" на Иван Вълчев и Кирил Досков - 
български алпинисти.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Поименно гласуване по т. 7 от дневния ред:

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
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1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов за

13. Стефан Спасов __

По т.8 от дневния ред:
Информация за постъпила поща: документи с рег.№ С0А24-ВК08-7087-[5] 

/ 08.08.2024 г.; С0А24-ВК66-6352 / 23.07.2024 г. бяха сведени на вниманието на 
ПКОКНКМ.

По доп. т.1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК66-6202 / 18.07.2024 от Мирослав Боршош, 

председател на ПКОКНКМ относно: Утвърждаване на нов състав на Творческия 
съвет - ръководен орган на Столична програма „Култура", за периода 2023 г. - 
2027 г.

Г-н И. Костадинов отправи предложение за включване в състава на 
Творческия съвет на г-н Е. Димитров, общински съветник.

Г-н М. Боршош допълни предложението на г-н И. Костадинов като 
предложи и г-н И. Виделов да бъде включен в състава на Творческия съвет.

След проведена дискусия предложението бе променено, а именно на 
мястото на проф. Лилков да бъде записан г-н Е. Димитров.

Г-н В. Калановски предложи заседанието да продължи при закрит режим 
предвид поименното обсъждане на предложените експерти за включване в 
състава на Творческия съвет.

Г-н М. Боршош възрази на предложението като посочи, че всички 
предложени лица са общественици със сериозни имена в обществото.

Г-н В. Калановски изрази своите резерви по отношение на г-н Илко Ганев, 
който по настоящем е зам.-министър на културата; на г-н Венци Мицов, който 
сам се е отказал от участие в Творческия съвет в предходния мандат на СОС 
както и по отношение на доц. Валерия Кардашевска.

Г-н М. Боршош поясни, че лично е разговарял с г-н Ганев и г-н Мицов и те са 
потвърдили своите желание и възможност да участват в Творческия съвет.
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Г-жа Я. Генова поясни, че Творческият съвет определя културна политика 
на общината в светлината на целите дефинирани в стратегията. В правилата 
на Столична програма „Култура" ясно е дефинирано, че съставът на съвета се 
попълва от представители на културни организации, академични среди и 
независимия сектор. Настоящото предложение за състав се базира на състава 
на съвета от предходния мандат, но има и изключени лица. Защо са изключени г-н 
Тони Николов, г-н Захари Карабашлиев, г-жа Василка Шишкова и г-жа Весела 
Данчева?

Г-жа Заркин индикира, че предвид правилата на Столична програма 
„Култура", в състава на съвета не би трябвало да влизат представители на 
Министерство на културата, включително поради факта, че ще има различна 
тежест спрямо представителите на различните културни сфери. Отправи 
питане към г-н М. Боршош на какъв принцип са селектирани лицата в така 
предложения състав и дали е гарантирана равнопоставеността на всички 
културни сфери?

Г-жа Б. Василева счита, че г-н М. Боршош е направил самостоятелно 
предложение 3а състав на Творческия съвет без 9а се допита до комисията. 
Предложи докладът да бъде отложен с цел допълнителна дискусия и обединение 
между различните политически групи.

Г-н Ст. Спасов счита, че съставът на Творческия съвет трябва да бъде 
приет единодушно, а предложеният състав не може да постигне подобен 
консенсус. Моли 3а отлагане на доклада.

Г-н В. Калановски направи предложение 3а отлагане на доклада.
Г-н М. Боршош направи предложение 3а прекратяване на дебата.
Предложението 3а отлагане на доклада бе подложено на гласуване.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комиси
Общо гласували: 
в т.ч.:

ята не приема предложението 3а отлагане на доклада

13

За в

Против 5

Въздържали се 2
Поименно гласуване по предложението 3а отлагане:

1. Миоослав Боошош поотив

2. Венци Стойчев поотив

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян поотив

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков поотив

8. Геогин Бооисов за 8/23



9. Диян Стаматов поотив

10. Еньо Савов възоъожал се

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виаелов възоъожал се

13. Стефан Спасов за

Г-н В. Каланобски предложи г-н Тони Николов, г-н Захари Карабашлиев и г-жа 
Весела Данчева да влязат в състава на Творческия съвет. Поради отсъствието 
на фиксиран начин на гласуване, предложи да се гласува с интегрална бюлетина с 
22 кандидата 3а 19 позиции като събралите най-много гласува влизат в състава 
на съвета.

Предложението 3а гласуване с интегрална бюлетин бе подложено на 
гласуване.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията не приема предложението 3а гласуване с 

интегрална бюлетина.
Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 5

Против 7

Въздържали се 1
По именно гласуване п о пре д ложението 3а отлагане:

1. Мирослав Боошош против

2. Венци Стойчев против

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян против

5. Бонка Василева за

6. Веселин Каланобски за

7. Вили Лилков възоъожал се

8. Гергин Борисов за

9. Диян Стаматов против

10. Еньо Савов против

11. Ивайло Костаоинов против

12. Иван Виоелов против

13. Стефан Спасов за
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Г-н В. Калановски предложи г-н Тони Николов, г-н Захари Карабашлиев и г-жа 
Весела Данчева да влязат в състава на Творческия съвет на мястото на г-н Илко 
Ганев, г-н Венци Мицов и доц. Валерия Кардашевска.

Предложението бе подложено на гласуване.
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията не приема предложението.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 5

Против няма

Въздържали се 8
Поименно гласуване по предложението 3а отлагане:

1. Миоослав Боошош възоъожал се

2. Венци Стойчев възоъожал се

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян възоъожал се

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков въздъожал се

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов възоъожал се

10. Еньо Савов въздъожал се

11. Ивайло Костадинов въздъожал се

12. Иван Виделов възоъожал се

13. Стефан Спасов за

Предложението г-н Емил Димитров да бъде записан в състава на 
Творческия съвет на мястото на проф. Вили Лилков бе подложено на гласуване.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията прие предложението.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 12

Против няма

Въздържали се
Поименно гласуване

1
по предложениетп: 10/23



1. Мирослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Гергин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов въздържал се

13. Стефан Спасов за

Докладът с така приетото изм. и доп. 6 Приложение № 1 към проекта на 
решение бе подложен на гласуване.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното 

изменение в Приложение №1 към проекта на решение:
1.1. Предложеният в т. 23 за член на Творческия съвет - Вили Лилков — 

общински съветник се заменя с Емил Димитров — общински 
съветник.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 8

Против Няма

Въздържали се 4
Поименно гласуване по доп. т. 1 от дневния ред:

1. Мирослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин възоъожала се

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева въздържала се

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за 11/23



8. Геогин Бооисов възоъожал се

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов за

13. Стефан Спасов възоъожал се

По доп. т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-4761 / 03.06.2024 г. относно Стратегия 3а 

подкрепа на личностното развитие на децата и учениците 3а 2024 - 2026 година 
и обобщена справка след проведени обществени консултации с вх.№СОА24-ВК66- 
4761-[1] / 18.07.2024 г.; с нов проект на решение и приложения с рег.№ С0А24-
ВК66-4761-[4] / 05.09.2024 г.

Г-жа Я. Генова информира ПК, че докладът е доработен след отлагане на 
предходното заседание на ПКОКНКМ. Извършени са технически редакции и 
разширение на обхвата в Приложение №1 — План 3а действие. Обхваща 
двегодишен период като има три специфични цели и няколко мерки.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя с предложения нов проект на решение с рег.№ С0А24- 
ВК66-4761-[4] / 05.09.2024 г..

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 9

Против Няма

Въздържали се 3
Поименно гласуВане по доп. т. 2 от дневния ред:
1. Мирослав Боршош за

2. Венци Стойчев възоъожал се

3. Цветелина Симеонова - за

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Борисов за

9. Диян Стаматов възоъожал се

10. Еньо Савов за 12/23



11. Ивайло Костааинов възаъожал се

12. Иван Виаелов ча

13. Стефан Спасов —

По доп. т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към СОА23-КИ18-83-[8] / 05.09.2024 от Яна Генова, зам.-кмет 

на Столична община относно: Одобрение на проект „Подобряване достъпа до 
култура 3а посетителите на парка при Националния военноисторически музей", 
утвърждаване на финансирането му и сключване на договор с музея 3а 
предоставяне на движимата културна ценност — статуя на Лъв 3а временно 
експониране на площад „България", 3а срок от 3 (три) години.

Г-жа Яна Генова информира комисията, че в доклада е описана 
предисторията на статуята на лъв, собственост на ВИМ както и че в зала 
присъства доц. д-р Соня Пенкова, д-р на ВИМ. От 2017 г. статуята на лъва е 
експонирана в парка пред НДК. Договорът на между СО и ВИМ е удължен с анекс до 
2021 г. Настоящото предложение е проекто-договор 3а предоставяне на 
статуята на лъва 3а временно експониране като СО става партньор в 
създаването на инфо точки в парка на ВИМ.

Г-н М. Боршош счита, че най-доброто решение е да се изработи реплика, 
която общината да експонира пред НДК, 3а да се спести подновяването на 
договора на всеки три години. Би се въздържал относно предложеното решение 
на казуса.

Доц. д-р Пенкова поясни, че казусът действително е сложен. По отношение 
на финансирането, докладът цели да изчи стари неизпълнени задължения на СО 
към ВИМ. Направата на копие на статуята на лъва е била задължение на СО по 
стария договор. .По закон само музеят може да направи копие срещу заплащане 
от СО. Няма пречка оттук насетне да се стартира процедура по изработка на 
копие.

проф. В. Лилков отправи питане дали има някакъв документ или кое е довело 
до това, че поради обективни обстоятелства не е осъществено копие и че СО е 
в обективна невъзможност да осъществи това си задължение. Действително ли 
е отпаднала необходимостта от направата на копие?

Доц. д-р Пенкова поясни, че необходимостта е отпаднала, защото 
договорът е приключил.

Г-н М. Боршош предложи отлагането на доклада, 3а да се намери решение 
добро както 3а музея, така и 3а СО.

Отлагането на доклада бе подложено на гласуване.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 

взети следните решения:
1. Комисията отлага произнасянето си по доклада с предложения 

проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 8

13/23



Против 2

Въздържали се 3
Поименно гласуване по доп. т. 3 от дневния ред:
1. Мирослав Боошош за

2. Вении Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин възоъожала се

4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева поотив

6. Веселин Калановски възоъожал се

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов поотив

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов за

13. Стефан Спасов възоъожал се

По доп. т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-НЦ62-371-[1] / 05.09.2024г. относно учредяване на 

годишни творчески стипендии за „Полет в изкуството-Стоян Камбарев" за 
млади български таланти, съвместно с фондация „Стоян Камбарев" и в 
изпълнение на Стратегията „Културата и изкуствата — новата енергия за 
устойчиво развитие на София" 2023 — 2033 г. с вносителЯна Генова — зам.-кмет 
на СО

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т. 4 от дневния ред:

1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за
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4. Антон Хекимян --

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костааинов --

12. Иван Виоелов --

13. СтесЬан Спасов за

По доп. т. 5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК66-7744/05.09.2024 г. относно предоставяне на 

самостоятелен обект - публична общинска собственост, предназначен 3а 
яслена група, 3а нуждите на Детска градина 161 „Ласка", район „Овча купел" с 
вносител Яна Генова - зам.-кмет на СО

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: п

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т. 5 от дневния ред:
1. Мирослав Боршош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заркин за

4. Антон Хекимян —

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Гергин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за 15/23



11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов за

По доп. ш. 6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА23-ДИ05-2400-[7] / 09.09.2024г. относно даване на 

съгласие 3а поставяне на паметник на акад. Благовест Сендов с вносител арх. 
Богдана Панайотова, вр. и. д. гл. архитект на СО

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т. в от днеВния ред:
1. Миоослав Боршош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян —

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Гергин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов за

По доп. т. 7 от днеВния ред:
Доклад с 6х.№ С0А24-ВК66-7794-[2] / 10.09.2024 г. относно удостояване 

със званието „Почетен гражданин на София" на Божидар Андреев - български 
състезател по вдигане на тежести и предложение с вх.№ С0А24-ВК66-7794-[1] / 
10.09.2024г. с вносители Васил Терзиев -кмет на Столична община; Цветомир 
Петров - председател на СОС; Мирослав Боршош - председател на ПК по ОКНКМ; 
Адриана Попова - вр. и. д. секретар на Столична община 16/23



Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение:

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т. 7 от дневния ред:
1. Мирослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заркин за

4. Антон Хекимян --

5. Бонка Василева за

6. Веселин Каланобски за

7. Вили Лилков за

8. Гергин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов за

По доп. т. 8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК66-7799-[2] / 10.09.2024 г. относно удостояване 

със званието „Почетен гражданин на София" на Магомед Рамазанов — български 
състезател по свободна борба и приложение с вх.№СОА24-ВК66-7799-[1] / 
10.09.2024 г. с вносители Васил Терзиев -кмет на Столична община; Цветомир 
Петров - председател на СОС; Мирослав Боршош - председател на ПК по ОКНКМ; 
Адриана Попова - вр. и. д. секретар на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение:

Общо гласуВали: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма 17/23



Поименно гласуване по доп. т. 8 от дневния ред:
1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян —

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костацинов за

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов за

По доп. т. 9 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-7795-[2] / 10.09.2024 г. относно удостояване 

със званието „Почетен гражданин на София" на Боряна Калейн - българска 
състезателка по художествена гимнастика и предложение с вх.№ СОА24-ВК66- 
7795-[1] / Ю.09.2024г. с вносители Васил Терзиев -кмет на Столична община; 
Цветомир Петров - председател на СОС; Мирослав Боршош - председател на ПК 
по ОКНКМ; Адриана Попова - вр. и. д. секретар на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т. 9 от дневния ред:
1. Мирослав Боршош за

2 Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заркин за

4. Антон Хекимян —

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за 18/23



7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов за

По доп. т. 10 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-7798-[2] / 10.09.2024г. относно удостояване със 

Званието „Почетен гражданин на София" на Карлос Насар — български 
състезател по вдигане на тежести и предложение с вх.№ С0А24-ВК66-7798-[1] / 
10.09.2024 г. с вносители Васил Терзиев -кмет на Столична община; Цветомир 
Петров - председател на СОС; Мирослав Боршош - председател на ПК по ОКНКМ; 
Адриана Попова - вр. и. д. секретар на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуВане по доп. т. 10 от дневния ред:

1. Миоослав Боршош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян —

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костадинов за

12. Иван Виоелов —
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13. Стефан Спасов за

По доп. ш. И от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-7797-[2] / 10.09.2024 г. относно Удостояване 

със званието „Почетен гражданин на София" на Кимиа Ализадех — български 
състезателпо таекуондо и предложение с вх.№ С0А24-ВК66-7797-[1]/10.09.2024 
г. с вносители Васил Терзиев -кмет на Столична община; Цветомир Петров - 
председател на СОС; Мирослав Боршош - председател на ПК по ОКНКМ; Адриана 
Попова - вр. и. д. секретар на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За И

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т. 11 от дневния ред:
1. Мирослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заркин за

4. Антон Хекимян —

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Гергин Борисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов за

По доп. т. 12 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК66-7800-[2] / 10.09.2024 г. относно Удостояване 

със званието „Почетен гражданин на София" на Ружди Ружди - български 
лекоатлет и параолимпиец и предложение с вх.№ С0А24-ВК66-7800-[1] / 
10.09.2024г. с вносители Васил Терзиев -кмет на Столична община; Цветомир 
Петров - председател на СОС; Мирослав Боршош - председател на ПК по ОКНКМ; 
Адриана Попова - вр. и. д. секретар на Столична община 20/23



Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименни гласуване по доп. т. 12 от дневния ред:
1. Миоослав Боошош за

2. Вении Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян —

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костааинов за

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов за

По доп. т. 13 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК66-7801-[2] / 10.09.2024 г. относно Удостояване 

със званието „Почетен гражданин на София" на Семен Новиков - български 
състезател по класическа борба и предложение с вх.№ С0А24-ВК66-7801-[1] / 
10.09.2024 г. с вносители Васил Терзиев -кмет на Столична община; Цветомир 
Петров - председател на СОС; Мирослав Боршош - председател на ПК по ОКНКМ; 
Адриана Попова - вр. и. д. секретар на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: п

За 11

Против Няма
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Поименно гласуване по доп. т. 13 от дневния ред:
Въздържали се Няма

1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за

4. Антон Хекимян --

5. Бонка Василева за

6. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костадинов за

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов за

По доп. т. 14 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-7802-[2] / 10.09.2024г. относно Удостояване 

със званието „Почетен гражданин на София" на Хавиер Ибаньес - български 
боксьор и предложение с вх.№ СОА24-ВК66-7802-[1] / 10.09.2024г. с вносители 
Васил Терзиев -кмет на Столична община; Цветомир Петров - председател на 
СОС; Мирослав Боршош - председател на ПК по ОКНКМ; Адриана Попова - вр. и. д. 
секретар на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

|)йщо гласували:
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване по доп. т, 14 от дневния ред:
1. Миоослав Боошош за

2. Венци Стойчев за

3. Цветелина Симеонова - Заокин за 22/23



4. Антон Хекимян --

5. Бонка Василева за

6. Веселин Каланобски за

7. Вили Лилков за

8. Геогин Бооисов за

9. Диян Стаматов за

10. Еньо Савов за

11. Ивайло Костаоинов за

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов за

'Зчерпване на дневния ред.

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:/ Мирослав Боршош

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие: Венци Стойчев

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие: нова - Заркин

23/23


